
Šola bo 1. septembra nared
Nekateri gradbeniki trdijo, da je šolo v KS Ivana Kavčiča do začetka novega
šolskega leta nemogoče pripraviti za pouk, SGP Pionir odločno trdi
nasprotno

Pred nedavnim smo v -Delu- prebrali
obdiren razpis začasnega poslovodnaga
organa osnovne 4oleBS-3 v izgradnji. s
katenm ISčejo 37 učiteljev. pa psihologa,
sociologa, pomoCnika ravnaielja m dru-
go osebje - vsega skupaj 62 Ijudi, Delati
nai bi začeli prvega aeptembra letos.

Vse to ne bi bilo ni i čudnega. ko bi
sola že lepo Cakata z vsemi kabmeli. učtl-
nicami. zbormco in lelovadmco. Toda
ial, ni takol

Tam kjer naj bi 1. saptembra pričeli
vlivati učenost v nadebudne glave naSih
Solarjev, stojl nedokončan objekt v gro-
bem stanju. po mnenju slrokovnjakov v
tretji gradbeni (azi.

Prav to je bil osrednji pcoblem. s kate-
rlm se je izvrSni svet naie občinske skup-
Sčine ukvarjal na dveh sejah

Pa pojdimo povrsti1 Vporočilu. ktgaje
za člane IzvrSnega aveta in povabljene
pnpravrl oddelek za druzbene službe
izvrinega sveia. je podana informacija o
dosadanjem poteku gradnje osnovne 4o-
le v B5-3. Na1ančnej£e prelisiavanje tega
porofiila nas nikakor ne more navdihova-
tl B pretiranrm optimizmom, sai kakorkoli
ga pogledamo. povsod je opaz>ti žatost-
ne besede o kasnilvah, aanacijah, nepra-
vilnlh gradnjaK. zamudah. dodattiem pn-

dobivanju gradbenih dovoljenj in podob-
nom Iz poročila je mogoče razbrati, da v
povpredju dela kasnijo za nakako 40 do
50 dni. \n ludi krivca je kaj lahko izlušfiili
iz vsega prebranega - to na| bi bil grad-
beno podjetje Pionir. ki je izvagalec del.

Na »|l obfiinskega izvrSnega sveta so
sedli za mizo predstavniki GP Plonir,
predstavniki skupnosti samopnspevka 2,
gradbenega odbora. IjubljanBkega mve-
sticij5kega zavoda, KS Ivana KavČiča. So-
seske in mestriega komiteja ZK. V fmenu
izvajalca, SGP Pionir |e Zoran Arh Se
enkrat odlofino izjavil. da bo Soia nared
1. sepiembra letos. Po drugi strani pa je
bil mg Marjan Slana. predsednik izvrš-
nega odbora skupnosti samopnspevka 2.
zelo pesimističen. Po izjavah Ijubljanske-
ga investicijakega zavoda šola nikakor ne
bo priiela z delom pred letošnjim no-
vembrom. K temu mrvenju se ie nagibal
tudi ing. Janez Jereb iz Ijubljanskega in-
vesticijskaga zavoda. intemr Slana /e
svoia izvajanja podkrepil z mnogimi po-
drobnoslmi iz gradbene tehnoiogije, kot
na pnmet suienje Hakov in temu podob-
no. kar vse zahteva določen Cas. če naj bi
biio delo kakovosino opfavljeno.

Predsedntk izvrSnega sveta. Jože Bu-
Čar (o izrecno poudarii. da tehnoioglja z

vsemt podrobnostmi nikakor ni problem
invesiitorja alt izvrSnega sveta, pa£ pa
izkijučno izvajalca. kt je dolžan. kljub
vsem nastalim spremijajočim težavam v
poteku gradnje. zagotoviti normalno
uporabnost objekta ob pnčetku £o<skega
leta. Po mnenju pnsotnih strokovnjakov
gre za problem telovadnice in učilnic in
bi se data stvar nemara urediti tudi tako,
da bi fiolo 1. septembra te delno vselili
Proti takSnim kompromisom je odlofino
nastopil irtg. Staniša Nikolii. predsednik
gradbenega odbora in poudaril. te s
poukom ne borrto pričeli 1. ^ptembra,
utegne nastati probfem in druibena Sko-
da, saj otrok nimamD katn posiati. osebje
šote pa bo moralo dobivati osebne do-
hodke, kljub svojemu »nedelu-. Predse-
dnik Buiar je se enkrat pribil. da ne more
biti nikakfšnega slepomiienja okrog ro-
ka za dokonino uporabnosi šole.

Mnogi so ofiilali Pionirju neresnosi na
gradbiSču, prema|hno itevilo m zav2e~
tost delavcev. eno samo delovno izmeno,
ter spfošen malomaren odflos do dela.
Tovanš Dolničar z mestnega komiteja ZK
]e kaf najresneje opozonl na protislovje,
ki izhaja na eni stram \z trdnega preprifia-
nja izvajalca. da bodo dela ob času
opravljena in mnenja Ijubljanskegs mve-

Hticiiskega zavoča. po katerem to ne bo
fnogofie pred novembrofn.

IzvrSni svet «n njegovpredsednikstafie
enkrat izjaviia vso pripravljenost in zav-
zeiost z vsemi silami storiti vse potrebno.
da se bo otroški žiw-zav resnifioo zasliSal
v novi Soli že prvega septembra. Pred-
stavniki Pionirja so na zahtevo izvrSnega
sveta prinesli terminski plan. ki ga je
podpisal Zoran Arh m v katerem tmo na
belem piSe, da bo iolav roku nared Tam
je zapisano. da potekajo dela v skladu z
operativnim planom 2 nekaienmi odsto-
panji pri krovskih delih, finalnih tlakih in

fasadnih omelih, Zapjsano je se. ča bodo
končali montazna dela 45 dni pred te-
hničnim pregledom - nekako do 25 ju-
lija.

Gleda nove Sole v krajevni skupnosti
Ivana Kavčita in priCeikom pouka v njej
so mnenja deljena, Želja in zahteva pa
samo ena. tako kot je bilo dogovorjeno -
otroci morajo prifteti s poukom prvega
septembra. Najveijo odgovornost nosi
SGP Pionir. ki se je pismeno zavezal, da
bo dela v roku kondal. In kaj, te jih ne
bo?

TADEJ BRATOK


